
Zápisnica zo zasadania OZ zo dňa 15.08.2014

Prítomní poslanci: 
Neprítomní: 2
Ostatní: podľa prez. listiny (príloha)

Rokovanie:

1. Predsedajúci – starosta obce privítal o 18.00 hod. poslancov. Skonštatoval, že prítomných 
poslancov je nadpolovičná väčšina, obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať 
sa.
 

2. Starosta  za  zapisovateľku  určil   Bc.  Zuzanu  Michalcovú,  za  overovateľov  zápisnice 
Tomáša Ligasa a Rastislava Hollého.

3. Starosta obce predniesol program rokovania:

Program (podľa pozvánky):
1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.
2. Schválenie programu.
3. Kontrola plnenia uznesení OZ.
4. Schválenie postupu k realizačnému projektu – budova bývalého zdrav. strediska.
5. Určenie volebných obvodov, počet poslancov a rozsah výkonu funkcie starostu obce 

pre volebné obdobie 2014 – 2018 (pre voľby do orgánov samosprávy obcí v r. 2014).
6. Schválenie nájomnej zmluvy medzi COOP Jednota a Obcou Fačkov – pozemok „pod 

lipami“ pred obchodom COOP Jednota.
7. Schválenie použitia rezervného fondu – investície.

a. Rekonštrukcia oddychovej zóny „pod lipami“.
b. Rekonštrukcia obecného rozhlasu v časti pozdĺž hlavnej cesty.
c. Vypracovanie projektu energetickej hospodárnosti budovy základnej školy.
d. Rekonštrukciu mantinelov na multifunkčnom ihrisku pri ZŠ.
e. Iné investície.

8. Vyhodnotenie prebiehajúcich verejných obstarávaní a projektov
a. Rekonštrukcia ústredného kúrenia v budove Urbár.
b. Rekonštrukcia verejného osvetlenia.

9. Rôzne.
10. Interpelácie.
11. Diskusia.
12. Záver.

, ktorý poslanci bez pripomienok schválili.

3. Kontrola plnenia uznesení.  

Pri prechádzaní a kontrole predchádzajúcich uznesení starosta konštatoval,  že stále zostáva 
jedno uznesenie,  ktoré  nebolo  splnené,  je  ešte  z OZ zo 7.  3.  2014 č.  3/2014 – oslovenie 
vlastníkov o odkúpenie pozemkov pod komunikáciu smerom na Blaškovú záhradu. 

Návrh uznesenia OZ:
I. berie na vedomie

- prehľad plnenia uznesení
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4. Schválenie postupu k     realizačnému projektu – budova bývalého zdrav. strediska.  

Starosta  informoval  poslancov  s 2  alternatívami  výstavby  nájomných  bytov  v budove 
bývalého obecného zdravotného strediska. O postupe realizácie projektu poslancov oboznámil 
Mgr. Gondžár. Po dlhšej diskusii dal starosta o návrhu hlasovať.
      
Návrh uznesenia OZ:

I. Obecné  zastupiteľstvo  schvaľuje  zámer  výstavby  bytov v budove bývalého  obecného 
zdravotného strediska (č.s. 240).

Hlasovanie:
ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0
Vlastimil Bielik
Rastislav Hollý
Tomáš Ligas

Ján Bukovec
Ing. Lukáš Baroš

  Uznesenie BOLO schválené.

5. Určenie volebných obvodov, počet poslancov a     rozsah výkonu funkcie starostu obce   
pre volebné obdobie 2014 – 2018 (pre voľby do orgánov samosprávy obcí v     r. 2014).  

Starosta  oboznámil  poslancov s potrebou schválenia  volebných obvodov,  počtu  poslancov 
a rozsah  výkonu  funkcie  starostu  pre  nastávajúce  volebné  obdobie,  následne  sa  poslanci 
uzniesli:
Návrh uznesenia OZ:
Obecné  zastupiteľstvo  schvaľuje  pre  volebné  obdobie  2014-2018  (voľby  do  orgánov 
samosprávy obcí v r. 2014):

- 1 volebný obvod,
- počet poslancov 7,
- úväzok starostu 1,0
Hlasovanie:
ZA: PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0
Vlastimil Bielik
Rastislav Hollý
Tomáš Ligas

Ján Bukovec
Ing. Lukáš Baroš

  Uznesenie BOLO schválené.

6. Schválenie nájomnej zmluvy medzi COOP Jednota a     Obcou Fačkov – pozemok „pod   
lipami“ pred obchodom COOP Jednota.

Starosta  oboznámil  poslancov  o uzatvorení  zmluvy  s COOP  JEDNOTA,  s.  d.,  Žilina, 
o prenájme pozemku „pod lipami“ o rozlohe 45 m², výška nájomného za prenajatý pozemok 
predstavuje čiastku 1 € ročne.

Návrh uznesenia OZ:
Obecné  zastupiteľstvo  schvaľuje  uzatvorenie  zmluvy  s COOP  Jednota,  s.  d.,  Žilina 
podľa predloženého návrhu a súhlasí s využitím pozemku a rekonštrukciou oddychovej 
zóny na tomto pozemku.
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Hlasovanie:
ZA: PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0
Vlastimil Bielik
Rastislav Hollý
Tomáš Ligas

Ján Bukovec
Ing. Lukáš Baroš

7. Schválenie použitia rezervného fondu – investície  

a. Rekonštrukcia oddychovej zóny „pod lipami“.
b. Rekonštrukcia obecného rozhlasu v časti pozdĺž hlavnej cesty.
c. Vypracovanie projektu energetickej hospodárnosti budovy základnej školy.
d. Rekonštrukciu mantinelov na multifunkčnom ihrisku pri ZŠ.
e. Iné investície.

Starosta predniesol poslancom návrh na schválenie použitia rezervného fondu na investície, 
poslanci  po  diskusii  vybrali  z dôvodu  obmedzených  financií  v rezervnom  fonde  iba 
najdôležitejšie investície, pri mantineloch na ihrisko sa bude hľadať lacnejšie riešenie.

Návrh uznesenia OZ: 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje 
Použitie rezervného fondu na:

a) rekonštrukciu oddychovej zóny „pod lipami“ v sume 2.000,- €,
b) rekonštrukciu obecného rozhlasu v sume 4.000,- €,
c) vypracovanie  projektu  energetickej  hospodárnosti  v budove Základnej  školy vo 

Fačkove pre potreby vypracovania projektu v sume 7.,000,- €.

Hlasovanie:
ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0
Vlastimil Bielik
Rastislav Hollý
Tomáš Ligas

Ján Bukovec
Ing. Lukáš Baroš

  Uznesenie BOLO schválené.

8. Vyhodnotenie prebiehajúcich verejných obstarávaní a     projektov  

a. Rekonštrukcia ústredného kúrenia v budove Urbár.
b. Rekonštrukcia verejného osvetlenia

 
Starosta informoval poslancov o prácach prebiehajúcich v budove Urbár a o plánovanej 
rekonštrukcii verejného osvetlenia.

9.
10. Rôzne  

- J. Bukovec upozornil starostu na blížiaci sa začiatok školského roka a potrebu úprav 
priestranstva v okolí školy.

11. Interpelácie  

Neboli vznesené žiadne interpelácie – otázky na starostu, HKO a prac. obce.
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12. Diskusia  

 Do diskusie sa nikto neprihlásil.
13. Záver  

Starosta poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené o 20.10 hod

Overovatelia zápisnice: Tomáš Ligas

                                      Rastislav Hollý

Ing. Miroslav Mikula
                                                                                                                  starosta obce

Zapisovateľka:    Ing. Marcela Síčová           
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